
Beskæftigelsesudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 18. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 171
Vil ministeren oplyse, om støtten til HARMAN International er i overensstem-
melse med reglerne for EU-støtteprogrammer og om de nye regler, der er ind-
ført i juli 2014, sikrer, at støtte til flytning af arbejdspladser ikke kan ske igen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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